

FONDANT NITRO MELTER

Mode D'emploi—Application

Utiliser 2 à 4 on. de Fondant Nitro par verge carré pour chaque 1/4 pouce de glace ou neige.

Use 2 to 4 ounces of Nitro Melter per square yard for each 1/4 inch of ice or snow.

Note—Caution

Ne pas utiliser sur le béton ou le pavé poreux, qui n'a pas été bien mélangé, fini ou séché,
qui n'a pas plus d'un an.

Ice melting agents should not be used on concrete less than one year old.

Mise en garde—First Aid

Nocif si avalé. Peut irriter les yeux. Si dans les yeux, rincer à grande eau. Si les rougeurs ou les
irritations sont sévères ou si elles persistent, consulter un médecin. Peut irriter la peau.

Laver les mains après l'application de ce produit.

External—Wash with soap and water. Call physician if irritation persists.

Internal—Give large quantities of milk or water. Call a physician.

22.7 KGS.

DISTRIBUÉ PAR/DISTRIBUTED BY 1594125 CDA. INC. ST. LAURENT, QUÉBEC H4R 1X1

ACTION RAPIDE, FACILE A UTILISER

Le Fondant Nitro travail rapidement et efficacement sous les conditions les plus sévères de neige et de glace. Il agit comme anti-dérapant sur les trottoirs, entrées, quais d'embarquements, stationnements, et autres surfaces. Le Fondant Nitro rend les autres surfaces plus sécuritaires pour les piétons et les véhicules.

FAST ACTING, EASY TO USE

Nitro Melter works quickly and effectively even under the most difficult snow and ice conditions. It provides a slip-resistant surface on sidewalks, driveways, loading docks, parking lots and other exposed areas. Nitro Melter makes surfaces safer for both pedestrians and vehicle traffic.



N'IRRITE PAS LA PEAU:
Facile à utiliser, sécuritaire pour les enfants et les animaux.

Approuvé par
Agriculture Canada et
USDA.

DOES NOT IRRITATE SKIN: Easy to use, no protective clothing necessary. Safer for children and pets.
USDA/AG Canada authorized.



LA VÉGÉTATION:
N'affecte pas les arbustes, les fleurs, ou le gazon si utilisé selon les instructions.

VEGETATION DAMAGE: Less harmful to vegetation than other ice melters when used as directed.



ENTREPOSAGE:
Contient des agents anti-durcisseurs.

STORAGE LIMITATIONS: Contains anti-caking agents for longer storage than other competitive products.



TAPIS & PLANCHERS:
N'affecte pas les tapis ou les planchers si utilisé selon les instructions.

CARPETS & FLOORS: Will not harm carpets and floors or cause tracking or residue problems when used as directed.



CUIR & BOTTES:
N'affecte pas les gants et bottes de cuir si utilisé selon les instructions.

LEATHER AND FOOTWEAR: Will not damage leather gloves or footwear unlike many competitors' products.

ANTI-CORROSIF

Le Fondant Nitro offre les meilleurs ingrédients anti-corrosifs. La protection supplémentaire est efficace pour les clôtures, bas de portes, portiques, équipements et automobiles. Le Fondant Nitro offre une protection pour métal supérieur à d'autres fondants.

ANTI CORROSION

Nitro Melter gives the best features of corrosion control ingredients. The extra protection is effective on fences, door jams, porch railings, equipment and automobiles. Nitro Melter offers metal protection not found in other de-icers.